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BADACSONYTÖRDEMIC KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ TESTÜLETE 
 
Szám: 19/2016. 

JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. november 
29-én 16.00 órakor megtartott nyilvános üléséről. 
 
ÜLÉS HELYE: Faluház Badacsonytördemic, Hősök útja 12. 
 
JELEN VANNAK:  
 
  Kövesdi Anett alpolgármester 
  Szabó Imre alpolgármester 
  Kövesdi Sándor képviselő 
 
TÁVOLMARADÁSÁT BEJELENTETTE: 
 
  Csonka Gergő képviselő 
 
TANÁCSKOZÁSRA JOGGAL MEGHÍVOTT: 
 
  Lutár Mária jegyző 
 
Lakosság részéről jelen van 4 fő. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Üdvözlöm a megjelenteket, megállapítom, hogy 3 képviselő 
jelen van, az ülés határozatképes. Az ülést megnyitom. 
Javasolom a Képviselő-testület tagjainak, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat 
tárgyalja meg. 
  
LUTÁR MÁRIA jegyző: A szociális rendelet módosítására vonatkozó javaslatot tartalmaz az 
előterjesztés, a módosításról a következő ülésen dönthet a képviselő-testület. 
  
A napirendi javaslatot a Képviselő-testület 3 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül elfogadja. 
 
Megtárgyalt napirend 
 
1. Szociális rendelet módosítása 
2. Tájékoztató az Önkormányzat 2016. évi költségvetési gazdálkodásáról 
3. Stratégiai ellenőrzési terv elfogadása 2017 -2020 időszakra 

4. 2017 évi belső ellenőrzési terv 
5. A Képviselő-testület 2017 évi munkatervének meghatározása 
6. Badacsonytördemic 234/8 hrsz-ú járda felújítása kivitelezési munkák 
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1. Szociális rendelet módosítása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Az állam által biztosított szociális ellátásokra fordítható 
támogatás lehetővé teszi, hogy a helyi rendeletbe foglalt jövedelemhatár összegek 
módosításával a jogosultak körét bővítsük. Az előterjesztést a képviselők kézhez kapták. A 
javaslatban szereplő 70 éves korhatárt 65 évre, a támogatás összegét 15.000 Ft-ról 10.000 Ft-
ra javasolom módosítani.  
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A szociális címen felhasználható támogatásnak - amiről beszéltünk 
már - lényeges maradványa van, azt fel kell használni, mert visszafizetési kötelezettsége van 
az önkormányzatnak.  
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Akkor ez alapján kiosztanánk? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Igen, az idén. Ez az idei évre szól. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Amiről beszéltünk a nyugdíjasok számára a 2.000 Ft-ról 
annak a lehetősége akkor? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: December 2-ig le kellene adni a megrendelést.  
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Darabszám mindenképpen kellene, mert azt meg kell 
rendelni. A bolti utalványt mi határozhatjuk meg, hogy meddig, január 31-ig lehet 
felhasználni.  
  
LUTÁR MÁRIA jegyző: Nekem, azaz információm, hogy december 2-ig le kell adni a 
rendelést. 
A 65 éves korúak nagyjából lefedi a nyugdíjas korosztályt. Nem utalványt, hanem egy 
magasabb összegű készpénztámogatást kapnának, ebből a korosztályból mindenki. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Most szó szerint készpénz, mert itt az van, hogy tűzifa. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Tűzifa támogatás címén készpénzt.  
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: A következő évi rendelet módosításához van a javaslat… 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Ebben az évben, decemberben hatályba lép, a jövedelem határok 
változása is, a temetési segély is.  
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: A temetésinél az van, hogy eredetileg most 60.000 Ft 
jövedelemtől függően, amit maximálisan megkaphatnak. S e mellett kaphat még 30.000 Ft-ot? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Nem. Aki badacsonytördemici lakos eltemettetéséről gondoskodik, 
mindenki kap 30.000 Ft-ot. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Akkor ezen felül, jövedelemtől függően kérheti a 
maximum 60.000 Ft-ot. Ez növekedhet jövedelemtől függően 90.000 Ft-ra? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Igen. 
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KÖVESDI ANETT alpolgármester: Jó. Most akkor csak a rendeletmódosítást fogadjuk el.  
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Ez egy javaslat arra vonatkozóan, hogy mit tartalmazzon a módosító 
rendelet. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Utána jön az, hogy a nyugdíjasoknak ki lesz fizetve. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: A 3 tartósan foglalkoztatott közmunkásnak is a ruházatot 
lehetne biztosítani ebből a keretből. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Jó, költsük el. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Akkor azzal a módosítással, hogy 65 év és 10.000 Ft. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Ki szavaz igennel a módosítási javaslatokra? 
 
A Képviselő-testület 3 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
 
176/2016.(XI. 29.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a szociális rendelet módosítására vonatkozóan a következő 
javaslatokat fogadta el: 
A rendeletben szabályozott egy főre jutó jövedelemhatár a 
mindenkori öregségi nyugdíj 150%-a, egyedül élő esetében 
200%-a.  
Temetési támogatás jövedelemhatár nélkül annak a személynek, 
aki badacsonytördemici lakos eltemettetéséről gondoskodott. A 
támogatás összege 30.000 Ft.  
Tűzifa támogatás jövedelemhatár nélkül a 65 év feletti 
Badacsonytördemici lakosoknak személyenként 10.000 Ft. 
A Képviselő-testület megbízza az alpolgármestert, hogy a rendelet 
tervezetet terjessze a képviselő-testület elé.  
Határidő: 2016. december 10. 
Felelős: Szabó Imre alpolgármester 

 
2. Tájékoztató az önkormányzat 2016. évi költségvetési gazdálkodásáról 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Kérdezem a képviselőket van-e valakinek észrevétele, 
hozzászólása? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: A maradvány összege, illetve ami most van a számlán 
összeg ez a teljes…..? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Az önkormányzat számláin lévő pénzösszeg, ami most már 
kevesebb, a tájékoztatóban a november 22-i állapot szerinti összeg szerepel. Azóta működési 
finanszírozást kapott az óvoda. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Akkor ez a 2 millió Ft is ebből fog lejönni? 
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LUTÁR MÁRIA jegyző: Igen ebből. Meg ebben van benne az 5 millió Ft amit a járda 
építésére kapott az önkormányzat. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Én egyébként kértem a strandüzemeltető kft. 
ügyvezetőjétől, hogy legyen szíves számoljon, de nem kaptam tőle semmit a kft-vel 
kapcsolatosan. Mekkora összeg van, amit esetleg fizetni finanszírozni kell az elkövetkezendő 
3 évre vonatkozóan. Az első fenntartási évvel kapcsolatosan mi várható. Ezt kértem tőle, ha 
esetlegesen visszafizetés felmerül, akkor mekkora visszafizetésről van szó. De még nem 
kaptam tőle semmiféle számot. Meg akkor a jótállási biztosíték is ebből fog lejönni? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Az 2018 évben lesz esedékes. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Még valami észrevétel? Ki szavaz igennel, hogy elfogadja a 
tájékoztatót? 
 
A Képviselő-testület 3 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
 
177/2016.(XI. 29.) Kt. 
 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
az önkormányzat 2016. évi költségvetési gazdálkodásáról szóló 
tájékoztatót elfogadja. 

 

3. Stratégiai ellenőrzési terv elfogadása 2017 -2020 időszakra 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Van valakinek észrevétele? Ki szavaz igennel, hogy elfogadja 
a stratégiai ellenőrzési tervet a 2017-2020 időszakra? 

 
A Képviselő-testület 3 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
 
178/2016.(XI. 29.) Kt. 

H a t á r o z a t o t 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a határozat mellékletét képező Badacsonytördemic Község 
Önkormányzata 2017-2020. közötti időszakra szóló belső 
ellenőrzési stratégiai tervét elfogadja. 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Lutár Mária jegyző 

 
 
4. 2017 évi belső ellenőrzési terv 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Ezzel kapcsolatosan, van valakinek kérdése? Ki szavaz 
igennel, hogy elfogadja a határozati javaslatot? 
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A Képviselő-testület 3 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
 
179/2016.(XI. 29.) Kt. 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
az előterjesztéshez mellékelt Badacsonytördemic Község 
Önkormányzata 2017. évi belső ellenőrzési tervét elfogadja. 
Felkéri a jegyzőt, hogy az ellenőrzési tervben foglaltaknak 
megfelelően, az ellenőrzések végrehajtásáról gondoskodjon. 
Felelős: Lutár Mária jegyző 
Határidő: ellenőrzési tervben foglaltaknak megfelelően 

 
5. A Képviselő-testület 2017 évi munkatervének meghatározása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Van-e a képviselőknek módosító javaslata vagy észrevétele? 
  
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Csak annyi, hogy ezt felülvizsgáljuk akkor, hogy ha lesz 
új polgármester? 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Nincs kőbe vésve, lehet módosítani. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Mert igazából tőle is függ majd. 
 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Akkor egyelőre el tudjuk ezt így fogadni? Ki szavaz igennel? 
 
A Képviselő-testület 3 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
 
180/2016.(XI. 29.) Kt. 

H a t á r o z a t o t 
 

Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 
2017. évre vonatkozó munkatervét jelen határozat melléklete szerinti 
tartalommal elfogadja. 
Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester, jegyző 

 
6. Badacsonytördemic 234/8 hrsz-ú járda felújítása kivitelezési munkák 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Van valakinek kérdése? Észrevétele.  
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Bejelentem az érintettségemet, mert Kövesdi Sándor 
vállalkozó a testvérem. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Bejelentem érintettségemet, mivel Kövesdi Sándor 
vállalkozó a fiam.  
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LUTÁR MÁRIA jegyző: Tájékoztatom a képviselőket, az érintettség nem jelenti azt, hogy a 
képviselő-testületnek ki is kell zárni a szavazásból a képviselőt. Jelen helyzetben, ha az 
érintett képviselőket kizárják a szavazásból a testület határozatképtelen lesz. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Javaslom, hogy Kövesdi Anett alpolgármestert ne zárja ki a 
képviselő-testület a döntéshozatalból. 
 
A Képviselő-testület 2 igen szavazattal ellenszavazat nélkül és 1 tartózkodás mellett meghozta 
az alábbi 
 
181/2016. (XI.21.) Kt  

H a t á r o z a t o t  
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 49. § (1) bekezdésére hivatkozással 
Kövesdi Anett alpolgármestert a Badacsonytördemic 234/8 hrsz-
ú járda felújítása kivitelezési munkák előterjesztéssel 
kapcsolatos döntéshozatalból nem zárja ki.  

 
 

SZABÓ IMRE alpolgármester: Javaslom, hogy Kövesdi Sándor képviselőt ne zárja ki a 
képviselő-testület a döntéshozatalból. 
 
A Képviselő-testület 2 igen szavazattal ellenszavazat nélkül és 1 tartózkodás mellett meghozta 
az alábbi 
 
182/2016. (XI.21.) Kt  

H a t á r o z a t o t  
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 49. § (1) bekezdésére hivatkozással 
Kövesdi Sándor képviselőt a Badacsonytördemic 234/8 hrsz-ú 
járda felújítása kivitelezési munkák előterjesztéssel kapcsolatos 
döntéshozatalból nem zárja ki.  

 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: A műszaki ellenőrről is szavazunk? 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Igen. Ki szavaz a Hettyei Éptech árajánlatára? 
 
A Képviselő-testület 1 igen szavazattal 2 ellenszavazat mellett tartózkodás nélkül meghozta az 
alábbi 
 
183/2016. (XI.21.) Kt  

H a t á r o z a t o t  
  

Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
megtárgyalta a Badacsonytördemic 234/8 hrsz-ú járda felújítása 
kivitelezési munkákra vonatkozó Hettyei Éptech Kft. árajánlatát, 
melyet nem fogadott el. 
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SZABÓ IMRE alpolgármester: Ki szavaz igennel Kövesdi Sándor vállalkozó árajánlatára? 
 
A Képviselő-testület 2 igen szavazattal 1 ellenszavazat mellett tartózkodás nélkül meghozta az 
alábbi 
 
184/2016. (XI.21.) Kt  

H a t á r o z a t o t  
 

Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
megtárgyalta a Badacsonytördemic 234/8 hrsz-ú járda felújítása 
kivitelezési munkákra vonatkozó előterjesztést és a következő 
határozatot hozza: 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata a 
Badacsonytördemic 234/8 hrsz-ú ingatlanon lévő járda felújítás 
kivitelezési munkáinak elvégzésére a Kövesdi Sándor árajánlatát 
fogadja el, 6.169.710 Ft összegben. Felhatalmazza az 
alpolgármestert, a kivitelezővel a szerződés aláírására. 
Határidő: 2016. december 20. 
Felelős: Szabó Imre alpolgármester 

 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Ki szavaz igennel a járda felújítás kivitelezési munkáinak 
műszaki ellenőri feladatai ellátására Péczeli Zoltán egyéni vállalkozót bízzuk meg? 
 
A Képviselő-testület 3 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 
 
185/2016. (XI.21.) Kt  

H a t á r o z a t o t  
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
megtárgyalta a Badacsonytördemic 234/8 hrsz-ú járda felújítása 
kivitelezési munkákra vonatkozó előterjesztést és a következő 
határozatot hozza: 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata a 
Badacsonytördemic 234/8 hrsz-ú ingatlanon lévő járda felújítási 
munkáinak műszaki ellenőri feladataira a Péczeli Zoltán egyéni 
vállalkozó árajánlatát fogadja el 120.000 Ft összegben. 
Felhatalmazza az alpolgármestert a műszaki ellenőrrel a 
szerződés aláírására. 
Határidő: 2016. december 20. 
Felelős: Szabó Imre alpolgármester 

 
Somlyó Tibor kér szót. 
 
Az alpolgármester megadja a szót Somlyó Tibornak. 
 
SOMLYÓ TIBOR: Az Országgyűlés a 2017 évi adóváltozások kapcsán a kisadózók adójával 
is foglalkozott. Én abban a bizonyos levélben melyet minden testületi tagnak illetve a 
jegyzőnek is lejuttattam abban feltételesen szerepelt, hogy elfogadják, nem fogadják. A 
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parlament elfogadta, hogy az ÁFA mentesség 6 millió Ft helyett 8 millió Ft-ról szól. A KATA 
értékhatára pedig 6 millióról 12 millióra megemelkedett.  
Másik dolog. Vollmuth Péter polgármester úr és Dr. Horváth Imre úr évekig foglalkozott 
azzal, hogy legyen Badacsonytördemicnek egy helytörténeti kiadványa. Gyűjtsék össze a régi 
anyagokat, emlékeket, dokumentációkat, fotókat. Ezt azzal a szándékkal, hogy ezt majd 
kiadja az önkormányzat. Sajnos Polgármester úr és dr. Horváth Imre is elhunyt. Az anyag 
viszont félkész állapotban, de megvan. Én arról szeretném hivatalosan is tájékoztatni a 
képviselő-testületet, hogy az Imre nővére és az ő lánya írott, nyomtatott, fénymásolt anyagot 
valamint digitálisan meglévő anyagot nekem adta át, azzal, hogy őrizzem meg. Nagy anyagról 
van szó. Amilyen utasítást fogok kapni ezzel kapcsolatban a képviselő-testülettől, én azt 
fogom tenni.  
További téma, hogy engem változatlanul érdekel, hogy mi történik a faluban, mint egyszerű 
tördemici lakos. Érdekel, hogy mi történik a testületi üléseken. Sokáig nem lehetett elolvasni 
a testületi jegyzőkönyveket, mert vírusfertőzést írt ki a gép, akárhányszor meg akartam nyitni. 
Ez megszűnt, de az utolsó jegyzőkönyv 2016. augusztus 9-i testületi ülésről szól. A legutóbbi 
testületi ülések jegyzőkönyvét a hivatalban sikerült elolvasnom. Ha van rá módom, eljövök a 
testületi ülésekre, de ez nem mindig jön összeg. Jegyzőasszony mondta, hogy előzőleg a Joó 
Ferenc vitte fel a gépre az anyagokat, de most az önkormányzat szerződést kötött egy 
szoftveres céggel ők vállalták. Az a kérésem, hogy hasson oda az önkormányzat, hogy a cég 
teljesítse kötelezettségét. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A honlappal kapcsolatosan, már fent vannak a jegyzőkönyvek. A 
november 21-i ülés jegyzőkönyve most készül, az még nincsen fent. Fent vannak egyébként a 
polgármester jelöléssel kapcsolatos információk, nyomtatványok is. Szerződésünk még nincs, 
de folyamatban van, néhány dolgot még egyeztetni kell. Addig, amíg nincsen szerződésünk, 
csak megkérhetem a vállalkozót. A honlap megjelenésén is javítani kell, vannak anyagok, 
melyeket cserélni kell, mert elavultak. Folyamatosan frissítjük a honlapon lévő információkat.  
 
SOMLYÓ TIBOR: Köszönöm szépen. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Azt gondolom, hogy ha a Tibor vállalja a helytörténeti anyag 
megőrzését és gondozását, megbízhatjuk vele. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Nekem annyi kérdésem lenne, hogy ezek írások? 
 
SOMLYÓ TIBOR: Részben írások, részben fotó dokumentációk illetve szemelvények. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Azért kérdeztem, mert az alapítvány már adott ki egy 
követ a mozaikkal az elején. Érdemes lenne azzal foglalkozni, hogy egy újabb kiadványt 
készíteni belőle. Nem tudom, hogy a Tibor mennyiben tudna egy könyvet összehozni belőle. 
 
SOMLYÓ TIBOR: Hát én semennyire. Itt egy könyv kiadásáról van szó, ami egy kicsit 
bonyolultabb és komolyabb, mint az előző kiadványok. Ez egy helytörténeti dolog, rengeteg 
hasznos információ van benne. Én arra nem tudok vállalkozni, hogy megszerkesztem a 
kiadványt. Arra tudok vállalkozni, hogy átnézem, kiválogatom, szelektálom, szortírozom és 
átadom valakinek. Ha kell, én részfeladatot tudok vállalni, de ezt profinak kell csinálni. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Ha ez egy helytörténeti anyag, akkor el lehet gondolkodni 
azon is, hogy a Herczeg Ferenc múzeumot ki lehetne egészíteni nem kizárólag Herczeg 
Ferenchez kapcsolódó dolgokkal, hanem állandó kiállításként. 
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SOMLYÓ TIBOR: Hatalmas anyagról van szó, elképesztően sok munkára lesz szükség. 
 
SÁGINÉ CSIZMADIA ZSUZSANNA: Ötletként javasolnám, hogy a Herczeg Ferenc 
kiadványt is valaki kiadta, őket meg kellene kérdezni, hogy nem vállalnának-e egy ilyen 
feladatot is. Adjanak árajánlatot, hogy mennyibe kerülne. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Ami Badacsonytördemic történetéhez kapcsolódik az 
nekünk csak jó. Én ezt a két lehetőséget látom, hogy ha van másik lehetőség…. 
 
SOMLYÓ TIBOR: Akkora terjedelmű anyag van, hogy ebből egy több százoldalas kiadványt 
is akár ki lehet adni. Az más kérdés, hogy erre van-e igény. Helytörténeti kiadványnál azért 
maximálni kellene a terjedelmét. De, hogy ebből 500 oldalt is lehet csinálni, az egészen 
biztos. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: A helyi könyvtárban vagy itt helyben fellelhető meg lehet 
nézni vagy tudjuk ezt reprezentatív ajándékként adni, nagyon jó lenne. Egy hozzáértő embert 
kellene felkérni, hogy írja meg. 
 
SOMLYÓ TIBOR: Szerintem ehhez profi néprajzos kellene. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Köszönjük szépen. Gondozd Tibor és válogasd ki azokat az 
anyagokat, melyeket úgy érzel, hogy fontos. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Ilyen szempontból a Dezső bácsi hagyatéka is fontos és 
lényeges. 
 
SOMLYÓ TIBOR: Az Imre a faluból nagyon sok embertől szedett össze anyagot. 
 
SÁGINÉ CSIZMADIA ZSUZSANNA: Közben is mindig talált újabb és újabb fotókat, 
anyagokat az Imre és oda mindig elment és utánajárt a dolgoknak. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Van valakinek egyéb hozzászólása? Nincs. 
 
Több tárgy nem lévén a polgármester az ülést 16.32 órakor bezárta. 
 

 
K.m.f. 

 
 
 
  Szabó Imre         Lutár Mária 

alpolgármester            jegyző 
 

 
 
 


